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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 19 września 2023 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 

Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1315, a zakończono o godz. 1420 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Marciniak Natalia, 
3) Dobek Jarosław - nieobecny 
4) Foleżyński Dariusz. 

  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1)  Głomski Wojciech - Burmistrz 
2)  Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3)  Gustyn Piotr - Skarbnik  
4)  Szafran Natalia – Inspektor 
5)  Krajewska Daria - Inspektor  

 

 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Program współpracy Gminy Kamień Krajeński z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2024 rok. 

2. Zmiany w WPF. 

3. Zmiany w budżecie na 2023 rok.  
4. Raport za lata 2021-2022 z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Kamień Krajeński.   

5. Pozostałe projekty uchwał. 
 

II. Inne sprawy organizacyjne. 
            
III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  

 
Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Program współpracy Gminy Kamień Krajeński z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2024 rok. 
 

 Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor Natalia Szafran. 
Poinformowała, że działalność organów administracji publicznej w sferze 
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zadań publicznych odbywa się we współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy               
o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Na podstawie art. 5 ust.   

3 ustawy szczegółowe zasady tej współpracy Rada Miejska określa                        
w rocznym programie współpracy. 
 Działalność organizacji pozarządowych oraz podmiotów wymienionych    

w ustawie ukierunkowana jest na realizację celów pożytku publicznego. 
Współpraca opiera się o zasady pomocniczości stron, efektywności, 
partnerstwa, uczciwej konkurencji, suwerenności stron oraz jawności.  

 Wielkość i różnorodność tych instytucji oraz ich uczestnictwo                      
w realizacji pożytku społecznego przyczynia się do rozwoju społeczeństwa 

obywatelskiego organizującego się dla wspólnych wartości i realizacji 
wspólnych potrzeb.  

Zadania, które m.in. będą wspierane lub powierzane w 2024 roku 

obejmować będą następujące sfery: 
1) działalność na rzecz integracji społecznej; 

2) działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym;  
3) upowszechnianie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego oraz podtrzymywania i upowszechniania tradycji 

narodowej, pielęgnowania polskości oraz rozwoju świadomości 
narodowej, obywatelskiej i kulturowej; 

4) krajoznawstwo oraz wypoczynek dzieci i młodzieży; 

5) przeciwdziałania uzależnieniom; 
6) ekologii i ochrony dziedzictwa przyrodniczego. 

 
Konsultacje przedmiotowego Programu odbyły się poprzez publikację 

projektu Programu na stronach internetowych www.bip.kamienkrajenski.pl 

oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim w dniach 
25.08.2023 – 18.09.2023 oraz możliwość zgłaszania opinii z wykorzystaniem 

formularza za pośrednictwem poczty elektronicznej na adres 
sekretariat@um.kamienkr.pl lub bezpośrednio w siedzibie urzędu. Była także 
możliwość wzięcia udziału w spotkaniu informacyjno-warsztatowym w dniu 

05.09.2023 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu Krajeńskim. W spotkaniu nie 
wzięła udziału żadna organizacja. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała ile organizacji skorzystało z konkursu 
ofert. 

 
Inspektor Natalia Szafran odpowiedziała, że w ramach otwartego 

konkursu ofert skorzystały trzy organizacje, natomiast czwarta (organizacja) 

złożyła ofertę z własnej inicjatywy w ramach trybu pozakonkursowego. 
 
Radna Natalia Marciniak zapytała czy tą organizacją poza konkursem 

ofert było KGW „Kokoszki 500+”. 
 

Inspektor Natalia Szafran odpowiedziała, że tak. 
 
Radna Natalia Marciniak zapytała czy wszystkie środki dla organizacji 

zostały wykorzystane. 
 

http://www.bip.kamienkrajenski.pl/
mailto:sekretariat@um.kamienkr.pl
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Inspektor Natalia Szafran wyjaśniła, że KGW „Kokoszki 500+” złożyło 

rezygnację z realizacji oferty pozakonkursowej. Na chwilę obecną w puli 
środków pozostało 3 tys. zł., ale w ramach inicjatywy własnej możliwe jest 

wykorzystanie tylko  2 tys. zł. Składana oferta ma krótki okres czasu                    
i zgodnie z ustawą na wykorzystanie środków jest 90 dni. Jest to kwota 
obejmująca 20% całej puli z rocznego budżetu. Oferta musi wpłynąć, 

następnie umieszczana jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 
Miejskiego. W ciągu 7 dni można wnosić uwagi dotyczące składanych ofert. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała czy ofertę należy zrealizować do 
końca roku. 

 
Inspektor Natalia Szafran odpowiedziała, że do końca listopada. 

Następnie musi zostać dokonane rozliczenie i przekazanie sprawozdania do 

Referatu Finansowego. 
 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami za. 

 
Ad. I.2. Zmiany w WPF. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 

z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2023. 

Planowane na rok 2023 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 42.576.597,42 zł, 

- wydatki ogółem – 46.470.530,50 zł. 
Ponadto nastąpiło zmniejszenie deficytu o kwotę 2.200.000,00 zł, który 
wynosić będzie 3.893.933,08 zł. 

Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 
- kredytami w kwocie 40.000,00 zł, 

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 
dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach,                
- w kwocie 3.293.132,74 zł, w tym: 

- niewykorzystane środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 
2.350.000,00 zł, 
- niewykorzystane środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 otrzymane 

w 2022r. w ramach konkursu "Rosnąca odporność" kwota 289.819,51 zł 
- otrzymana w 2021r. uzupełniona subwencja na inwestycje wodociągowe, 
kwota 300.000,00zł, 

- wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych za rok 2022 kwota 
28.092,30 zł, 

- z tytułu opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 
hurtowym za rok 2022 kwota 32.668,88 zł, 
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- niewykorzystane środki w 2022r. z tytułu sprzedaży węgla zgodnie z ustawą 

o zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych kwota 
234.939,88 zł. 

- niewykorzystane środki w 2022r. z tytułu opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi kwota 57.612,57 zł. 
- przychodami jst z wynikających z rozliczenia środków określonych w art.             

5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 
finansowanego z udziałem tych środków w kwocie 210.800,34 zł. w tym: 
- niewykorzystane środki Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

"Granty PPGR" 
Dotyczy projektu "Wsparcie dzieci i wnuków byłych pracowników PGR                  

w rozwoju cyfrowym", kwota 11.318,94zł, 
- niewykorzystane środki Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 
Polska Cyfrowa dotyczy z projektu "Cyfrowa gmina" kwota 199.481,40 zł, 

- nadwyżką z lat ubiegłych w kwocie 350.000,00 zł. (zmniejszenie                        
o 2.200.000,00 zł.) 

W załączniku Nr 2 do uchwały nastąpiły zmiany w następujących 
zadaniach: 
1. Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Operacje typu 

„Budowa lub modernizacja dróg lokalnych” w ramach poddziałania 
„Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszeniem lub rozbudową 
wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię 

odnawialną i w oszczędzanie energii”. Nazwa projektu: „Rozbudowa ul. Polnej 
w Kamieniu Kraj. wraz z budową oświetlenia ulicznego”. Wartość środków 

kwalifikowanych zabezpieczonych przez gminę planowana jest na kwotę 
3.500.000,00 zł, (zwiększenie o 200.000,00 zł. w 2024r.) w tym: 
- w roku 2023r. 800.000,00 zł, w tym środki RFIL 750.000,00 zł, (bez zmian) 

- w roku 2024r. 2.700.000,00 zł, (zwiększenie o 200.000,00 zł.) w tym środki 
unijne 2.090.481,00 zł. umowy o przyznaniu pomocy Nr 00237-65151-

UM0200324/23 zarejestrowana w rejestrze UM pod numerem WS-
I.052.11.72.2471.2023 z dnia 27 lipca 2023r. 
2. Przebudowa (modernizacja) oczyszczalni ścieków w Kamieniu Krajeńskim. 

Nastąpiło przesunięcie finansowania zadania zgodnie z harmonogramem 
prac budowlanych oraz nadzorem technicznym. Wartość środków 
zabezpieczonych przez gminę planowana jest na kwotę 7.445.000,00 zł, 

(zmniejszenie o 355.000,00 zł.) w tym:  
- w roku 2023r. 15.000,00 zł, zmniejszenie o 7.785.000,00 zł,  

- w roku 2024r. 7.405.000,00 zł, (zwiększenie o 7.405.000,00 zł.) w tym 
środki Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych 
6.906.147,46 zł. Promesa dofinansowania inwestycji z RFPolskiŁadPIS Nr 

01/2021/4567/PolskiLad, oraz środki własne Gminy w kwocie 498.852,54 
zł.  
- w roku 2025r. 25.000,00 zł, (zwiększenie o 25.000,00 zł.) całość środki 

własne Gminy. 
 

 Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie              

3 głosami za. 
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Ad.I.3. Zmiany w budżecie na rok 2023. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

 Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                

3 głosami za. 

 

Ad.I.4. Raport za lata 2021-2022 z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Kamień Krajeński.   
  

Przedstawienia raportu dokonała Inspektor Daria Krajewska.  

W/w raport w załączeniu do protokołu z posiedzenia komisji.  
 

 Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia 
komisji.  
 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

  

 Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak odniósł się do pisma 

Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego dotyczącego inicjatywy 

powołania Europejskiego Korpusu Radnych, które zostało przekazane do 

Urzędu Miejskiego w lutym br. Następnie poinformował, że  zostało przesłane 

kolejne, odrębne pismo o dalszych działaniach i funkcjonowaniu Korpusu 

oraz harmonogramie prac, jak również możliwości zgłaszania jednego 

radnego do uczestnictwa w tej inicjatywie. Nie mogą brać w tym udziału 

Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 Radna Natalia Marciniak zapytał czy jest to nabór uzupełniający. 

  

 Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak odpowiedział, że jest 

to dalszy ciąg otwartego już naboru. Poinformował, że przeprowadzona 

została rozmowa telefoniczna z osobą zajmującą się funkcjonowaniem 

Korpusu, której przekazał, że podczas najbliższych komisji zostanie wybrana 

osoba do uczestnictwa w tej inicjatywie. 

 

 Radna Natalia Marciniak zadeklarowała chęć uczestnictwa                      

w Europejskim Korpusie Radnych. 

 Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie ustosunkowali się do 

zgłoszenia kandydatury radnej do Europejskiego Korpusu Radnych.   

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak przekazał również 

informację o możliwości uczestnictwa w IV Debacie „Czynniki rozwoju 
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przedsiębiorczości Województwa Kujawsko – Pomorskiego”, która odbędzie 

się w Cukrowni w Żninie 21 września 2023 r. 

 

 Kolejną sprawą jaką przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kazimierz Warylak były wnioski mieszkańca Więcborka. Pierwszy dotyczył 

uruchomienia linii kolejowej nr 281 od Gniezna, przez Więcbork do Chojnic. 

Przewodniczący wspomniał, że ta kwestia już wcześniej była omawiana i w tej 

sprawie podjęta została stosowna uchwała.  

 Drugi wniosek dotyczył budowy linii kolejowej nr 240 od Sośna przez 

Więcbork do Dorotowa i Złotowa. Przewodniczący poinformował, że sprawa ta 

nie dotyczy Gminy Kamień Krajeński. 

 Następnie podkreślił, że wnioski o tożsamej treści otrzymał również Pan 

Burmistrz, który udzieli odpowiedzi w tym zakresie.  

 

 W dalszej części posiedzenia Komisji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kazimierz Warylak przedstawił wnioski Prezesa Klubu LKS Kamionka 

dotyczące zabezpieczenia w przyszłorocznym budżecie gminy łącznej kwoty 

85 tys. zł.  

 Środki w  kwocie 25 tys. zł. byłyby potrzebne na przeprowadzenie 

niezbędnych remontów w budynku stadionu miejskiego zgodnie                      

z zaleceniami Sanepidu, natomiast 60 tys. zł na upiększenie i projekt 

modernizacji stadionu miejskiego. 

 

 Radna Natalia Marciniak zapytała na jakie zadania modernizacyjne 

stadionu będzie przeznaczona kwota 60 tys. zł. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak odpowiedział, że nie 

wskazano na jakie zadania. Podkreślił, że jest tylko informacja o projekcie 

technicznym modernizacji stadionu miejskiego. 

 

 Radna Natalia Marciniak dodała, że dobrze byłoby wiedzieć na co 

konkretnie mają być przeznaczone te środki. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał Pana 

Burmistrza o stanowisko w tej sprawie.  

  

 Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że sprawę należy 

przeanalizować i wspólnie uzgodnić ile środków finansowych z budżetu 

będzie można przeznaczyć na te zadania. Nadmienił, że projekt modernizacji 

stadionu miejskiego będzie traktowany jako zamówienie publiczne. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał jaki jest 

sens tworzenia projektu i przeznaczania środków finansowych jeżeli nie 

istnieje drużyna seniorów LKS „Kamionka”. 
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 Radna Natalia Marciniak odpowiedziała, że co czwarte dziecko 

uczęszcza do klubu, aktywnie rozwija swoje umiejętności, mając również 

wybór czy chce pozostać w „Kamionce” czy grać w LZS. Stwierdziła, że trzeba 

na to zwrócić uwagę i nie można mówić, że LKS „Kamionka” nie istnieje. 

 

 Radny Dariusz Foleżyński dodał, że nie można odbierać dzieciom 

możliwości aktywności sportowej. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak uznał, że trzeba 

zastanowić się nad dalszym funkcjonowaniem „Kamionki” i czynić wszelkie 

starania, żeby klub się utrzymał. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 
posiedzenia komisji.  
  

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Brak 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 19 września 2023 r.   

 

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 


